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MÖTESRUBRIK Kostnämndens tjänstepersonsråd 

PLATS Teams 

TIDPUNKT Onsdag 14 maj kl. 13.00-15.00 

 

NÄRVARANDE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Agnetha Jonsson, Region Västmanland, Ordförande 
Patric Gill, Region Västmanland 
Claes Becker, Region Västmanland 
Björn Kardell, Region Uppsala 
Johan Lugnegård, Region Uppsala 
Petter Svarén, Region Uppsala 
Susanne Fredén, Region Uppsala 
Björn Artz, Region Uppsala 
Helena Larsson, Region Västmanland, sekreterare 
 

1 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen fastställdes. 

2 FÖREGÅENDE MÖTES MINNESANTECKNINGAR 

Punkt 4, Underavtalet är inte undertecknat, det ska göras några justeringar innan det 

undertecknas. 

3 MÅNADSRAPPORT OCH PROGNOS 

Resultat per den sista april är +0,9 mnkr och det är en budgetavvikelse på +1,5 mnkr. 

Prognos för helår är +3,1 mnkr. 

4 PATIENTMATSPRIS 2026 

Förslag på patientmatspris för 2026 se bilaga Patientmatspris. 
Kostnämnden kommer att fastställa patientmatspriset den 28 maj. 

 

Björn K ska återkomma med underlag på ökat patientunderlag snarast.  

Det kommer att komma en förfrågan om patientmat till Enköping och Tierp, med 

start från mitten av 2026. 

 

a) Konsekvenser av ett lägre matpris? 

Inget som säger att vi ska sänka kvalitén på maten när priset blir lägre. 
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5 YTTRANDE REVISIONSRAPPORT 

Det har genomförts en grundläggande granskning av regionstyrelsen och nämnderna. 

Se bilaga Kostnämndens yttrande över Grundläggande granskning av styrelse och 

nämnder.  

På Kostnämnden fanns det två punkter: 

- Säkerställ att en bedömning av måluppfyllnad lämnas för de verksamhetsmässiga 

målen per helår. 

- Säkerställ att internkontrollplan följer regleringen i reglemente/instruktion 

6 BEREDSKAP - NULÄGE 

a) Samarbete med SSIK 

Region Uppsala samarbetar med SSIK gällande beredskap, en genomgång av nuläget 

är gjort. 

Bestämdes att det ska skrivas ett ärende i beredskapsfrågan gällande samarbete 

mellan regionerna, som ska tas upp på Kostnämndens möte i september. 

Om det händer en akutkris finns det ingen plan för hur det ska lösas då frågan inte 

har kommit från Region Uppsala. Ett uppdrag ska tas fram från Region Uppsala.  

När det gäller patientmat finns det en god beredskap. 

7 STATUSRAPPORT NYTT PRODUKTIONSKÖK I REGION UPPSALA 

a) Resultat av förstudien 

I juni ska rapporten presenteras gällande att bygga ett nytt produktionskök utanför 

sjukhusområdet, en grov kostnads uppskattning kommer att ingå. När förstudien är 

redovisad i regionstyrelsen kommer Björn K att återkoppla. 

b) Dialogmöte med Regionstyrelsen i Region Västmanland 

Agnetha och Patrick har tillsammans med Kostnämndens ordförande haft dialogmöte 

med Regionstyrelsen i Region Västmanland och återkopplat informationen från 

Region Uppsala gällande nytt produktionskök. 

Sammanfattningsvis ska en exitplan ska tas fram som beskriver konsekvensen för 

Region Västmanland vid upphörande av samverkan i den gemensamma 

Kostnämnden    
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8 ÖVRIGA FRÅGOR 

a) Barnmeny 

Ärende till Kostnämnden om att vi ska börja arbeta med en barnmeny och arbetet 

kommer att påbörjas efter sommaren. 

b) Fleximat 80/20 

Under våren har vi tittat på förutsättningar samt påbörjat arbetet med meny till 

Rättspsyk. Efter sommaren räknar vi att komma igång med dialoger med avdelningar 

i Västmanland och Uppsala vilket behov som finns. Viktigt att arbetet blir bra på lång 

sikt. 

c) DMM – nuläge 

DMM är implementerat för lunch och middag på alla avdelningar i Uppsala. Finns 

önskemål att utveckla frukost och mellanmål i DMM.  

Frukost har testats på en avdelning i Västerås och det finns en rapport över hur de 

olika delarna fungerade. 

I Best Service har det skapats ett Matilda nätverk där regionerna arbetar tillsammans 

med Matilda FT gällande utveckling i Matilda. 

d) Anhörigmat 

Finns önskemål att få kvitto vid köp av anhörigmat. En kvittomall håller på att tas 

fram. 

 

 

Nästa möte  

5 september, 13 november 

 

Alla möten kommer att hållas på Teams. 

 

 

 

Sekreterare 

Helena Larsson 


